第三届中国文化遗产保护国际会议(2021)

The 3rd International Conference on Heritage of China 2021, Suzhou, China

二号通知

2nd Round Announcement

文化遗产是历史留给人类的宝贵财富。文化遗产有辉煌的过去,也应有闪光的现在和灿烂的未来。文化遗产的保护与活化需要依托城乡社区来实现,通过文化遗产与社区共享、与生活相遇,让文化遗产和它的价值当代的社区继承、传递给未来。

本次会议聚焦"遗产与社区——共享的遗产",邀请高校学者、专家与相关决策者共同探讨新时期遗产保护与社区认同、共享的策略与路径。会议将于 2021 年 4 月 10-11 日在苏州举行,同时通过腾讯会议、Bilibili 直播平台等同步直播。欢迎大家"云端"话保护。

Cultural heritage represents a glorious past, a meaningful present, and a promising future. The success of safeguarding and managing cultural heritage highly relies on local communities. They are the custodians of tangible heritage and the carriers of intangible heritage; they are the critical stakeholders who hold values to historic places and the key actors who can sustain the shared values for future generations.

The Third International Conference on Heritage of China focuses on the theme "Heritage and Community- Shared Heritage". It invites professionals and scholars from all over the world to contribute and share the real-world experience in practice and/or research findings. The conference will be held in a hybrid form on 10th and 11th April 2021, on site in Suzhou, China, virtually on Voov Meeting and ZOOM, and live-steam via Bilibili.

一、会议主题

会议主题:遗产与社区-共享的遗产

主要议题:

- 遗产赋能社区
- 遗产理论与社区认同
- 遗产与场所营造
- 遗产旅游与社区可持续发展

I. Conference Theme and Topics

Theme: Heritage and Community- Shared Heritage

Topic 1: Heritage Empower Community

Topic 2: Heritage Theory and Community Identity

Topic 3: Heritage-led Place Making

Topic 4: Heritage Tourism and Sustainable Community Development

二、主要议程

01 2021 年 4 月 10 日上午 8:30-12:00

开幕式及主旨报告

■ 主旨报告(一):

历史街区保护与城市有机更新

伍江, 同济大学原常务副校长, 教授, 法国建筑科学院院士

■ 主旨报告(二):

战后日本地方社区遗产保护运动及其现状

西村幸夫, 日本东京大学原副校长, 国学院大学教授

■ 主旨报告(三):

遗产保护与社区参与

夏铸九,东南大学国际化(建筑)示范学院特聘教授,台湾大学建筑与城乡研究所名誉教授

■ 主旨报告(四):

Built Heritage: Curating Knowledge for the Future of Places

Plácido González Martínez,同济大学建筑与城市规划学院教授,《Built Heritage》期刊执行主编,国际思辨遗产研究协会副主席

02 2021 年 4 月 10 日下午 13:30-17:00

分论坛

- 分论坛一:遗产赋能社区
- 分论坛二: 遗产理论与社区认同
- 分论坛三:遗产与场所营造
- 分论坛四:遗产旅游与社区可持续发展 (1)
- 分论坛五:遗产旅游与社区可持续发展(2)
- 分论坛六:遗产与社区
- 03 2021 年 4 月 11 日上午 9:00-12:00

主题论坛: 苏州古城保护与城市更新

■ 主持人:

相秉军 原苏州市规划局总规划师。现任清华同衡规划设计研究院总工程师 兼长三角分院院长,苏州科技大学教授

■ 领导致辞:

徐 本 姑苏区委常委、苏州国家历史文化名城保护区党工委委员、住房和 建设委员会主任

■ 主题发言 : 在学习和实践中完善中国历史文化名城保护工作

朱光亚 东南大学建筑学院教授,江苏省城市规划研究会历史保护专业委员会主任

■ 研讨专家:

何镜堂 中国工程院院士, 华南理工大学建筑学院教授

伍 江 同济大学原常务副校长,教授,法国建筑科学院院士

朱光亚 东南大学建筑学院教授,江苏省城市规划研究会历史保护专业委员会主任

李 昊 西安建筑科技大学建筑学院教授

Soumyen Bandyopadhyay 利物浦大学建筑学院院长,教授
Plácido González Martínez 同济大学建筑与城市规划学院教授,《Built Heritage》期刊执行主编

Giulio Verdini 伦敦威斯敏斯特大学建筑与城市学院副教授

徐克明 苏州市自然资源与规划局总规划师

朱依东 姑苏区政协副主席、区古城保护委员会主任

夏 健 苏州科技大学建筑与城市规划学院院长,教授

II. Programme

Day 1: April 10, 2021, Saturday 8:30am-12:00am

Opening Ceremony and Keynote Speeches

Keynote Speech 1 The Preservation on Historical Districts and Urban Renewal by Prof. WU Jiang Former Executive Vice President of Tongji University; Professor in College of Architecture and Urban Planning at Tongji University; Member of L'Académie d'Architecture de France

Keynote Speech 2

Postwar Conservation Movements in Japanese Local Communities and Current Situations

by Prof. NISHIMURA Yukio

Former Vice President of University of Tokyo; Professor for new research department at Kokugakuin University

Keynote Speech 3

Historic Preservation and Community Participation

by Prof. HSIA Chu-joe

Professor of Architecture at Internationalization Demonstration School, Southeast University; Professor Emeritus at National Taiwan University

Keynote Speech 4

Built Heritage: Curating Knowledge for the Future of Places

by Prof. Plácido González MARTÍNEZ

Professor at the College of Architecture and Urban Planning at Tongji University in Shanghai, Distinguished Professor of Shanghai Universities (Eastern Scholar); Executive Editor of the journal Built Heritage; Vice President of the Association of Critical Heritage Studies

April 10, 2021, Saturday 13:30pm-17:00pm

Parallel Sessions

Session 1:

Heritage Empower Community

Session 2:

Heritage Theory and Community Identity

Session 3:

Heritage-led Place Making

Session 4:

Heritage Tourism and Sustainable Community Development I

Session 5:

Heritage Tourism and Sustainable Community Development II

Session 6:

Heritage and Community

Day 2: April 11, 2021, Sunday 9:00am-12:00am

Experts Forum: Suzhou Historical City Conservation and Urban

Regeneration

Chairman:

Prof. XIANG Bingjun

Former Chief Planner of Suzhou Urban Planning Bureau; Chief Engineer and President of Yangtze Delta Branch, Beijing Planning Design Research Institute; Professor of Suzhou University of Science and Technology

Greetings from Suzhou Government:

Mr. XU Ben

Standing Committee Member of Gusu District Committee, Suzhou; Member of the Party Working Committee of Suzhou National Historical City Reserve; Director of Housing and Construction Committee in Gusu District

Keynote Speech: The Improvment of China National Historical Cities Conservation Work through Learning and Practice

by Prof. ZHU Guangya

Professor of School of Architecture, Southeast University; Director of Council on Historic Preservation of Jiangsu Urban Planning Society

Forum Experts:

Prof. HE Jingtang

Academician of Chinese Academy of Engineering; Professor of South China University of Technology

Prof. WU Jiang

former Executive Vice President of Tongji University; Professor in College of Architecture and Urban Planning at Tongji University, China; Member of L'Académie d'Architecture de France

Prof. ZHU Guangya

Professor of School of Architecture, Southeast University; Director of Council on Historic Preservation of Jiangsu Urban Planning Society

Prof. LI Hao

Professor of Xi' an University of Architecture and Technology

Prof. Soumyen BANDYOPADHYAY

Head of School of Architecture, University of Liverpool

Dr. Plácido González MARTÍNEZ

Professor at the College of Architecture and Urban Planning at Tongji University in Shanghai; Executive Editor of the journal Built Heritage **Dr. Giulio VERDINI** Associate Professor at the School of Architecture and Cities of the University of Westminster

Mr. XU Keming

Chief Planner of Natural Resource and Urban Planning Bureau of Suzhou Mr. ZHU Yidong

Vice President of Gusu District Political Consultative Conference; Director of Commission for the Preservation of Antiquities of Gusu District

Prof. XIA Jian

Dean and Professor of School of Architecture and Urban planning, Suzhou University of Science and Technology

三、会议地点与直播平台

01 主旨报告会场

苏州科技大学江枫校区建筑系馆二楼报告厅

02 分论坛(线上)

分论坛 1-5: 腾讯会议(中文)

分论坛 6: ZOOM 平台 (英语)

03 主题论坛地点

苏州平江历史文化街区·平江华府

04 会议直播平台

国匠城

III. Venue and Online/Live-stream Platform

01 Venue for Keynote Speeches:

Lecture Theatre, Department Architecture and Urban Planning, Jiangfeng Campus, Suzhou University of Science and Technology

02 Parallel Sessions: Online Conferencing Platforms

Session 1 to 5 in Chinese on Voov Meeting; Session 6 in English on Zoom

03 Venue for Experts Forum:

Hovle Mansion Club & Hotel, Suzhou Pingjiang Historical and Cultural District

04 Live-stream Platform:

Bilibili -- Guo Jiang Cheng

四、专家简介

IV. Short Biography

01 主旨报告专家

01 Keynote Speakers



伍江

WU Jiang

同济大学建筑与城市规划学院教授、博导,法国建筑科学院院士,亚洲建筑师协会副主席,中国城市规划学会副理事长,中国建筑学会建筑教育分会理事长。曾任同济大学常务副校长、上海市规土局副局长。长期从事历史文化遗产保护和城市更新问题研究。出版专著《上海百年建筑史》、《历史文化风貌区保护规划编制与管理》、《历史街道精细化规划研究》等 10 余部。

WU Jiang is a full professor in College of Architecture and Urban Planning at Tongji University, China. He was elected the member of L'Académie d'Architecture de France in 2015. Since 2019, he has been serving as the Vice President of Architects Regional Council (ARCASIA). He is the Vice President of Urban Planning Society of China (UPSC), a standing council member of the Architectural Society of China (ASC), and the Director of Institute of Architectural Education, Architectural Society of China (IAE-ASC), as well as the Chairman of Asian City Forum. He was the former Deputy Director of Shanghai Urban Planning Administration Bureau and the former Executive Vice President of Tongji University. He has been engaged in historical and cultural heritage conservation and urban regeneration for decades, written (co-authored) more than 10 monographs, such as "A History of Shanghai Architecture 1840-1949", "Detail Planning and management in Historical Areas", "Elaborated Planning of Historical Streets: A New Perspective on Organic Urban Regeneration in Shanghai".



西村幸夫 NISHIMURA Yukio

国际知名的城乡规划、城市设计、城市保护与古迹保存的专家。现为日本国学院大学教授、曾任东京大学教授、国际古迹遗址理事会(ICOMOS)副会长、东京大学副校长等职。长时期活跃在城乡文化遗产保护的世界舞台上,促成了日本城乡规划学界对"都市保全(城乡文化遗产保护)"学科性的认可(代表作《都市保全计画(日)》,在 ICOMOS 任职期间推动了《西安宣言》的制定。著有《再造魅力故乡:日本传统街区重生故事》、《历史环境保护与都市景观创造》等书。

NISHIMURA Yukio is emeritus Professor of University of Tokyo. He currently is appointed as Professor for new research department at

Kokugakuin University since 2020. Majoring in conservation planning, he has also been advising a number of historic cities and towns for their conservation plans throughout Japan as well as a variety of Asian countries. He served as Vice President of the International Council on Monuments and Sites, ICOMOS. He was also President of the Asian Planning Schools Association, APSA, and President of ICOMOS Japan. He steered the formulation of "Xi' An Declaration on The Conservation of The Setting of Heritage Structures, Sites and Areas" in 2005 while his was vice president of ICOMOS. Professor Nishimura is author of three award-wining books: 'Urban Conservation and Urban Design' (1997), 'Urban Landscape Planning' (2000), and 'Urban Conservation Planning' (2004) (both in Japanese) and multiple books.



夏铸九 HSIA Chu-Joe

东南大学国际化(建筑)示范学院特聘教授,童隽讲席教授,台湾大学建筑与城乡研究所名誉教授。国际著名建筑与都市理论家,当代中国两岸三地对建筑、城市及区域最有影响的学者之一。主要从事区域战略与都会治理理论、建筑社会学与都市社会学、建筑、都市历史与理论、建筑设计与都市规划理论、古迹保存等方向的研究。

HSIA Chu-Joe is Professor of Architecture at Internationalization Demonstration School, Southeast University; Professor Emeritus at National Taiwan University; and Distinguished Fellow, International Conference of the International Forum on Urbanism (IFoU). He formally served as the President, Asian Planning Schools Association (APSA, 2013-2015); the Yixing Chair Professor at Nanjing University (2013-2016), and the Director of the Graduate Institute of Building and Planning at National Taiwan University (2005-2011). His research mainly focuses on the following five aspects: architecture, urban design and planning; historic conservation; urban studies; urban sociology; histories and theories of architecture and urbanism.



Plácido González Martínez

同济大学建筑与城市规划学院教授,《Built Heritage》期刊执行主编,国际思辨遗产研究协会副主席。著作《希尔伯瑟默之光》,获 2018 年西班牙建筑双年展最佳研究奖,在 Cities, International Journal of Heritage Studies, Journal of Urbanism, Space and Polity 等发表论文多篇。主要从事遗产保护、城市设计等方向的研究。

Plácido González MARTÍNEZ is Professor at the College of Architecture and Urban Planning at Tongji University in Shanghai, Distinguished Professor of Shanghai Universities (Eastern Scholar). He is Executive Editor of the journal Built Heritage and Vice President of the Association of Critical Heritage Studies. His works include the book In Light of Hilberseimer (awarded 1st Prize for Research, 2018 Spanish Architecture Biennale) and articles in journals like Cities, International Journal of Heritage Studies, Journal of Urbanism, Space and Polity, Journal of Urban Design, and Docomomo International Journal.

02 论坛研讨专家

02 Forum Experts



何镜堂 HE Jingtang

建筑学家,中国工程院院士,华南理工大学建筑学院名誉院长,建筑设计研究院董事长,首席总建筑师,教授,博导。兼任国家教育建筑专家委员会主任,亚热带建筑科学国家重点实验室学术委员会主任,全国第九、第十届政协委员,建国 70 周年"全国最美奋斗者"获得者。长期从事建筑设计、教学和研究工作,创立"两观三性"建筑论,获国家和省部级优秀设计一、二等奖百余项,多次在国际建筑设计竞赛中标。

HE Jingtang is the Academician of Chinese Academy of Engineering. He is currently the Professor and doctoral supervisor of School of Architecture, South China University of Technology. He is the president and chief architect of Architectural Design and Research Institute of SCUT, the director of China Education Architecture Expert Association and the director of State Key Laboratory of Subtropical Building Science Academic Committee. He is active in architecture design, education and research work. He is the founder of the architectural theory of Attitude and Nature System. He insists on the architectural creation of Chinese characteristics and the development mode of combination of production, study and research. He has chaired many influentially domestic and international projects. He won many national awards, such as the title of National Engineering and Design Master, the Liang Sicheng Architecture Prize, Top 10 Industry Influential People Award, Lifelong Achievement Award of International Design Art, Guanghua Engineering Science and Technology Award, and the Prize of Guangdong Province Advance in Technology. He is the most award-winning architect in China after the founding of People's Republic of China.



朱光亚 ZHU Guangya

东南大学建筑学院建筑历史与理论学科教授、博导,东南大学建筑设计研究院建筑遗产保护规划与设计研究所所长,中国民族建筑学会副会长,江苏省城市规划研究会历史保护专业委员会主任。

曾主持多项国家自然科学基金项目、多处全国重点文保单位等文化 遗产保护规划和设计工作。

ZHU Guangya is currently the professor of school of architecture and PhD supervisor of school of Architecture in Southeast University. He is the director of Architectural heritage conservation planning and Design Institute, Architectural design and Research Institute of Southeast University. He is also the vice-president of China National Architecture Institute and the director of Jiangsu Provincial Urban Planning Research Council Special Committee on Historical Preservation. He has chaired many National Natural Science Foundation projects and many planning and design projects for important units of cultural relics under the national protection.



李昊 LI Hao

西安建筑科技大学建筑院学院教授、博士生导师,陕西省教学名师,城市设计研究中心主任。兼任住建部城市设计专家委员会委员、全国高等学校建筑学专业教育评估委员会委员、中国城市规划学会城市设计学术委员会委员、中国城市规划学会城市更新学术委员会委员等社会职务。长期从事城市设计的教学与科研工作,专注于历史城市形态研究、地域性城市与建筑设计、城市更新与建筑改造研究。

LI Hao is Professor and Ph.D. Advisor in School of Architecture, Xi' an University of Architecture and Technology. He wins the Distinguished Teacher Award of Shanxi Province. He is the principle of Urban Design, the director of Study Centre of Urban Design, the committee member of Experts on Urban Design of Minstry of Housing and Urban-Rural Development of the People's Republic of China, the committee member of National Board of Architectural Accreditation, the committee member of Urban Design Academic Committee of Urban Planning Society of China, and the committee member of Urban Renewal Academic Committee of Urban Planning Society of China. He is active in education and research on urban design. His research

lies in the area of historic urban morphology, regional urban and architecture design, urban renewal, as well as the renovation of historical buildings. He has chaired many National and Provincial projects. He won the National Teaching Achievement Award for three times. He directed students to win awards of Architecture design competitions.



Soumyen Bandyopadhyay

利物浦大学建筑学院院长,ArCHIAM 研究中心主任,曾任曼彻斯特建筑学院和诺丁汉伦特大学教授。主要从事建筑历史、理论研究和实践工作,其建筑实践经验主要集中在亚洲的印度和中东地区,具有丰富的历史建筑和城市设计与遗产保护的咨询和顾问经验。

Soumyen BANDYOPADHYAY is the Stirling Chair of Architecture and currently serves as Head of School of Architecture at the University of Liverpool. He is the founder and director of the ArCHIAM research center. Prof. Soumyen having previously held professorial positions at the Manchester School of Architecture (MSA) and Nottingham Trent University. He contributes to the teaching of architectural design and the history and theory of architecture. His teaching and research interests are focused on the historical, theoretical, and contextual approaches to architectural design and the art and architecture of Asia, particularly in India and the Middle East. He continues to undertake advisory and consultancy work in urban development, regeneration, architectural and urban design, and conservation.



Giulio Verdini

伦敦威斯敏斯特大学建筑与城市学院副教授,摩洛哥本盖里尔理工大学穆罕默德六世的客座教授,主编《规划、遗产和可持续性》系列丛书,曾任西交利物浦大学副教授。2015年以来定期為联合国教科文组织提供文化、创意、乡村和可持续发展相关主题提供咨询建议,较多关注中国城市发展与遗产保护相关问题。

Giulio VERDINI is Reader at the School of Architecture and Cities of the University of Westminster, in London, Visiting Professor at the Polytechnic University Mohammed VI of Ben Guerir, in Morocco, and former Associate Professor at XJTLU, in Suzhou, China. Since 2015 he has been regularly consulted by UNESCO on topics related to culture, creativity, rurality and sustainable territorial development, especially for his research in China and the global south. He is the editor of the Routledge Book Series Planning, Heritage and Sustainability. He graduated in Urban Planning and holds a PhD in Urban and Regional Development from the University of Ferrara, in Italy.

03 论坛主持人

03 Forum Chairman



相秉军 Xiang Bingjun

原苏州市规划局总规划师,现任清华同衡规划设计研究院总工程师兼长三角分院院长,苏州科技大学教授。中国城市规划学会城市设计专业委员会委员,中国城市规划学会城市规划历史与理论学委会委员,中国建筑学会商业建筑规划专业委员会委员,中国城市科学研究会历史文化名城专委会历史街区学部委员、城市设计学部委员。主要从事历史文化保护、城市设计、城市总体规划等方向研究。

XIANG Binjun is the Chief Engineer and President of Yangtze Delta Branch, Beijing Planning Design Research Institute; the Professor of Suzhou University of Science and Technology; the member of Academic Committee on Urban Planning of China Association of City Planning, the member of Academic Committee on History and Theory of Urban Planning of China Association of City Planning, the member of Academic Committee on Commercial Architecture and Planning of Architectural Society of China, the member of Historical District Branch of Special Committee on National Famous Historical and Cultural Cities of Chinese Society for Urban Studies. He formerly served as the Chief Planner of Suzhou Urban Planning Bureau. His research area mainly lies in historic preservation, urban design, and master planning.

五、举办单位

01 会议主办

苏州科技大学

西交利物浦大学

利物浦大学

02 会议承办

苏州国家历史文化名城保护研究院

苏州科技大学建筑与城市规划学院

西交利物浦大学设计学院

苏州国家历史文化名城保护区古城保护委员会

江苏省城市规划研究会历史保护专委会

03 学术支持

中国建筑学会城乡建成遗产学会委员会

中国城市规划学会城乡规划实施学术委员会

04 合作杂志

《建筑遗产》

《Built Heritage》

本次会议由苏州科技大学国家"一流本科专业"建设点(建筑学、城乡规划、 风景园林),省优势学科(城乡规划学),省重点学科(建筑学)联合提供支持。

V. Organizer

01 Host Institutes:

Suzhou University of Science and Technology (SUST) Xi'an Jiaotong-Liverpool University (XJTLU) University of Liverpool (UoL)

02 Organizing Institutes:

Suzhou Institute for the Conservation of National Historic Cities School of Architecture and Urban Planning of SUST Design School, XJTLU

Committee for the Preservation of Historic City under Suzhou National Historical City Reserve

Historic Conservation Committee under Institute of Jiangsu Urban Planning

03 Academic support:

Urban and Rural Built Heritage Academic Committee under Architectural Society of China

Academic Committee of Urban and Rural Planning Governance under Urban Planning Society of China

04 Cooperative Journals:

Heritage Architecture (Chinese) Built Heritage

This conference is also co-sponsored by the National "First-Class Undergraduate Major" Professional Construction Projects (Architecture, Urban and Rural Planning, Landscape), the Priority Academic Program Development of Jiangsu Higher Education Institutions (Urban and Rural Planning), and the Key Discipline of Jiangsu Province (Architecture) under Suzhou University of Science and Technology.

六、会议组织机构

01 学术委员会

主任:

伍 江 同济大学原常务副校长,建筑与城市规划学院教授,法国建筑科学院 院士

委员:

西村幸夫 夏铸九 朱光亚 Barry Godfrey 夏健 Giulio Verdini Plácido González Martínez

02 组织委员会

主席:

王 勇 苏州科技大学教授,苏州国家历史文化名城保护研究院副院长 (主持工作)、建筑与城市规划学院副院长

副主席:

董一平 西交利物浦大学设计学院建筑系副教授,国际思辨遗产研究协会副主席 王怡雯 西交利物浦大学设计学院城市规划与设计系副系主任,副教授 徐永利 苏州科技大学教授建筑与城市规划学院建筑系主任,副教授

委员:

黄 莹 李旻昊 顿明明 罗 超 张昊雁 高 飞 李兆堃 姜月茹 王振宇 周 敏 吴 杰

VI. Organization

01 Scientific Committee

Chair:

Prof WU Jiang, former Executive Vice President of Tongji University; professor in College of Architecture and Urban Planning at Tongji University, China; member of L' Académie d' Architecture de France.

Members:

Prof. NISHIMURA Yukio, the University of Tokyo, Japan

Prof. HSIA Chu-Joe, Southeast University, China

Prof. ZHU Guangya, College of Architecture, Southeast University, China

Prof. Barry GODFREY, University of Liverpool, UK

Prof. XIA Jian, School of Architecture and Urban Planning, Suzhou University of Science and Technology, China

Dr. Giulio VERDINI, School of Architecture and Urban Planning, University of Westminster, UK

Prof. Plácido González MARTÍNEZ, College of Architecture and Urban Planning, Tongji University, China

02 Organization Committee

Chair:

Prof. WANG Yong, Professor and Vice Dean of School of Architecture and Urban Planning, SUST; Vice Director of Suzhou Institute for the Conservation of National Historical Cities

Vice Chair:

Dr. DONG Yiping, Associate Professor, Department of Architecture, Design School, XJTLU; Vice President of Association of Critical Heritage Studies.

Dr. WANG Yiwen, Associate Professor, Deputy Head of Department of Urban Planning and Design, XJTLU; Design School, XJTLU

Dr. XU Yongli, Associate Professor, Head of Department of Architecture, School of Architecture and Urban Planning, SUST

Organization Committee Members:

HUANG Ying, LI Minhao, DUN Mingming, LUO Chao, ZHANG Haoyan, GAO Fei, LI Zhaokun, JIANG Yueru, WANG Zhenyu, ZHOU Min, WU Jie

七、联系方式

VII. Contacts

王老师: 19962189099 黄老师: 13372170697

Mr. WANG: +86-19962189099 Ms. HUANG: +86-13372170697

Email: ichc2020@outlook.com

会议相关信息发布平台

Conference Official Information Publishing Platform

SIHC 苏州名城研究院

Suzhou Institute for the Conservation of National Historic Cities (SIHC)



会议官方微信公众号

Wechat Official Account: ICHC2020



会议直播网址及二维码

Live-stream Platform: Bilibili -- Guo Jiang Cheng

https://live.bilibili.com/21761494



各分论坛会议 ID 号及二维码 Parallel Session Meeting ID numbers and QR codes/Links

分论坛1:遗产赋能社区

Session 1: Heritage Empower Community 腾讯会议(Voov Meeting)ID: 721 419 847



分论坛 2: 遗产理论与社区认同 Session 2: Heritage Theory and Community Identity 腾讯会议(Voov Meeting)ID: 632 184 953



分论坛 3: 遗产与场所营造

Session 3: Heritage-led Place Making

腾讯会议(Voov Meeting)ID: 520 277 155



分论坛 4: 遗产旅游与社区可持续(1)

Session 4: Heritage Tourism and Sustainable Community Development I 腾讯会议(Voov Meeting)ID: 976 951 609



分论坛 5: 遗产旅游与社区可持续(2)

Session 5: Heritage Tourism and Sustainable Community Development II 腾讯会议(Voov Meeting)ID: 147 850 934



分论坛 6: 遗产与社区

Session 6: Heritage and Community

Zoom Meeting ID: 916 4380 8626

如有疑问请致电大会联系人,或通过电子邮件联系。热忱期待您的来临!

Please feel free to contact us if you have any questions. We are looking forward to seeing you in Suzhou in April 2021.

第三届中国文化遗产保护国际会议 (2021) 组委会

2021 年4 月 3 日

Organization Committee of the Third International Conference on Heritage of China 2021 3 April 2021